
17. 5. 2024

přítomni:

omluveni:

hosté:

program: 1.

2 .

zápis z jednání
Komise územního rozvoje města Šlapanice

27 . jednán í /  8 :00 -9 :45  /  Městský úřad, Masarykovo náměstí 100/7, 664 51, Šlapanice

Valehrach, Strnadová, Buryška, Šrámek, Velan, Riegerová, Šušlíková

Šerý

Žerava, Trněná 

ÚS Cukrovar 

Informační tabule

1. ÚS Cukrovar

Předmětem diskuse byla kapacita a související stavební program budoucí hasičské zbrojnice SDH Šlapanice, a to za účelem 
upřesnění zadání pro zpracovatele ÚS Cukrovar. Michal Velan odprezentoval požadavky na hasičskou zbrojnici v kontextu 
aktuálního vybavení a siřeji práce SDH. Paní starostka vyjádřila obavu o neúměrnosti stavebního objemu a tedy ceně budoucí 
stavby. Stavební objem je ale možné rozdělit na část nezbytného zázemí, kterého rozsah nebyl zpochybněn a předpokládá se 
u něj vyšší cena jeho realizace (na m2 či m3), a to oproti druhé části v podstatě „velké garáže", o které byla diskuse vedena.

KÚR doporučuje představené požadavky akceptovat a zároveň se držet předpokladu, že venkovní cvičiště bude součásti 
veřejného prostoru, aby nevznikl rozsáhlý uzavřený areál, o čemž taktéž byla vedena diskuse se všeobecnou shodou.

2. Inform ační tabule

OIRM vzneslo dotaz ohledně materiálového řešení informačních tabulí.

KÚR, stejně jako v předchozích případech lamp veřejného osvětlení a laviček, doporučuje držet se principů Šlapanického 
manuálu veřejných prostranství a tedy i barevnosti -  kovářské černi/černé barvy. Dále je doporučeno případně pořizovat 
vitríny jednostranné i oboustranné. KÚR nabízí rešerši aktuálních prvků na trhu.

Diskuse byla vedena taktéž o možnosti zrušení, resp. nenahrazení dosluhující plakátovací plochy na náměstí před Orlovnou.

KÚR doporučuje tento konkrétní prvek městského mobiliáře nenahrazovat, jelikož v prostoru náměstí působí jako optická 
bariéra a zároveň je jeho význam v dnešní době diskutabilní.

k řešení: 1. Dotaz občanky k chodníkům

další jednání: 31.5. 2024 v 8 h

vyhotovil: Ing. arch. Petr Buryška
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